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《中考英语真题作文范文：劳动教育》

对于现在的孩子来说，中考是非常重要的，因为如果中考失利考不上高中，之后就与
高考无缘啦。想要在中考中获得好的成绩，一定不能忽视中考英语作文这个部分，下
面，给大家整理了一篇以“劳动教育”为话题的优秀中考英语作文。

作文题目：

近期，教育部调整课程体系，把劳动教育从综合实践中单列出来，纳入中小学课程。
请以“How to develop labor habits”为题，按照提出的问题谈谈你的看法。

1. What housework do you usually do at home?

2. What kind of activities about labor education do you take part in at school?

3. Your advice to students about how to develop labor habits.

提示词：labor education(劳动教育)注意：文章开头已给出，不计入总词数。

范文：

How to Develop Labor Habits

The new curriculum adjustment highlights the importance of labor education in primary
and secondary schools. At home, parents can encourage their children to do regular
household chores, teaching them the value of hard work and the importance of
teamwork. At school, students can participate in various labor-related activities, such as
gardening, cooking, or cleaning, which will help them gain practical skills and a sense of
accomplishment. By fostering an appreciation for labor, we can help shape a generation
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of young people who understand the value of hard work and are ready to embrace the
challenges of the future.

译文：

如何培养劳动习惯

新课程调整强调了中小学劳动教育的重要性。在家里，家长可以鼓励孩子定期做家务
，教他们努力工作的价值和团队合作的重要性。在学校，学生可以参加各种与劳动相
关的活动，如园艺、烹饪或清洁，这将帮助他们获得实践技能和成就感。通过培养对
劳动的欣赏，我们可以帮助塑造一代年轻人，他们了解努力工作的价值，并准备好迎
接未来的挑战。
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